
Zápis jednání školské rady při Základní škole Arktur

Ve Šlapanicích (ZŠ Arktur) dne 6.6. 2023

Přítomni:Markéta Mocková, Kateřina Migdau, Markéta Podešvová, Gabriela Brtníková, Jiří
Dobrovolný, Veronika Trenz, Lenka Krmelová, Vojtěch Dobrovolný, Klára Brtníková

1. Představení hostům Kláře a Vojtovi: Kateřina Migdau a Veronika Trenz (za zřizovatele), Jiří
Dobrovolný a Gabriela Brtníková (za rodiče), Lenka Krmelová – host (ředitelka školy Arktur),

Markéta Podešvová a Markéta Mocková (za pedagogy školy Arktur), Vojtěch Dobrovolný a

Klára Brtníková (za děti školy Arktur)

2. Vysvětlení pravomoci školské rady: Vyjadřuje se k návrhům školního vzdělávacího

programu, schvaluje výroční zprávu školy, schvaluje školní řád a navrhuje jeho změny,

schvaluje pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků, podílí se na zpracování

koncepčních záměrů rozvoje školy, projednává návrh rozpočtu školy na další rok, vyjadřuje

se k rozboru hospodaření a navrhuje opatření ke zlepšení hospodaření, projednává

inspekční zprávy České školní inspekce, podává podněty a oznámení řediteli školy,

zřizovateli, …
3. Hodnocení

Dotaz Gabriely Brtníkové: Jak bude vypadat hodnocení (vysvědčení)? Vyjádření ředitelky

školy Lenky Krmelové: Zatím zůstává slovní hodnocení. Ale možná se bude v následujících

letech měnit. Otázka Kláry Brtníkové: Jak to mají jiné svobodné školy? Odpověď ředitelky

školy Lenky Krmelové: Každá škola to má jinak. Jiří Dobrovolný vsuvka: Stejně se musí při
přestupu na jinou školu přejít na známky. Veronika Trenz, jakožto zástupce rodič
domškoláka: Dítěti je to stejně jedno. Vsuvka Markéty Podešvové: Některé školy chtějí

vypsat známky více předmětů. Míň známek na některých školách může zhoršit průměr.

Závěr: Během prázdnin předloží škola školské radě Arktur nějaký návrh na hodnocení.

Zatím je to otevřené.

4. Zvolení místopředsedy online: Jiří Dobrovolný (5 bylo pro a 1 se zdržel hlasování)

5. Zápis ze školské rady by měly být založený v papírové formě ve škole, v PDF formátu na

webu školy a měl by se rozeslat i mailem všem členům rady.

6. Příští termín schůzky: ve druhé polovině srpna osobně ve škole. Upřesní se.

Zapisovatel: Markéta Mocková

Předseda rady: Markéta Mocková




